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CONCEPT 

Verslag van de Commissievergadering gehouden op 24 januari 

2019 om 19.00 uur in de Raadszaal van het Kasteel te Wijchen 

 

Voorzitter: mevr. C.E. Hoogteijling (CDA) 

Aanwezig: dhr. R.L.A. Albersnagel (Kernachtig Wijchen), dhr. J.M.T. Evers (Kernachtig Wij-

chen), dhr. P.G.W. Gatzen (PvdA), dhr. R.J.P. van Haren (Kernachtig Wijchen), 

mevr. M.P. Joosse-De Visser (CDA), dhr. J.P. de Kievit (Sociaal Wijchen), dhr. 

T.R.D. Klinkhamer (Kernachtig Wijchen), dhr. W.T.M.J. Krale (VVD), dhr. A.J. van 

Kuppeveld (Wijchen Lokaal), dhr. A.M. Moerman (D66), dhr. J.G.F.M. Peters Sen-

gers (CDA), mevr. A.C.M. Peters-Vroom (VVD), dhr. W.H.M. Roosenboom (PvdA), 

dhr. P.M. van ’t Schip (Wijchen Lokaal), dhr. M.A.J. Verharen (Kernachtig Wij-

chen), dhr. M.C.G. van Wanroij (CDA) en mevr. E.A.J. Wittenberg (D66) 

Griffie: mevr. A.B. Berendsen, mevr. S. van den Bosch (raadsondersteuner) 

Genodigden: dhr. G.W.R. Gerrits (wethouder) en dhr. P.L.J. Loermans (wethouder) 

Notulist: Mevr. M. Kosten – More Support 

Publiek: 20 personen 

 

 

1.  Opening en mededelingen  

De voorzitter opent de extra vergadering en meldt de spreektijden.  

  

2.  19 2 23652 Eindafrekening project omgekeerd inzamelen en evaluatie zomer-

inzameling en gft-inzameling bij hoogbouw (beslisnota) 

De voorzitter leidt de bespreking in met een korte toelichting op de voorliggende beslis-

nota. Tijdens de raadsvergadering van 22 februari 2018 heeft de gemeenteraad via een 

amendement besloten de voorbereidingen voor de invoering van het project omgekeerd 

afval inzamelen stop te zetten. Via deze beslisnota neemt de raad kennis van de financi-

ele afwikkeling van het project omgekeerd inzamelen. Het project is binnen de kosten-

raming afgerond.  

Een tweede onderdeel van het amendement was het laten doorlopen van de zomerinza-

meling van gft. Deze inzameling zou nu geëvalueerd worden. Het is nog niet mogelijk om 

nu betrouwbare uitspraken te doen over het resultaat van de proef. Daarom wordt nu 

voorgesteld de proef door te laten lopen en na drie jaar te evalueren.  

Om de inzameling van gft bij hoogbouwlocaties mogelijk te maken, moeten gft-cocons 

geplaatst worden bij hoogbouwlocaties. Wat dit betreft, zal naar verwachting in het eer-

ste kwartaal een voorstel worden voorgelegd.  

Eerste termijn 

De heer Moerman betreurt dat het rapport niet tot betrouwbare conclusies leidt, maar 

aan een responspercentage van twee procent kun je inderdaad geen conclusies verbin-

den. Onder verwijzing naar de lage respons, plaatst D66 vraagtekens bij de wijze waarop 

het onderzoek is uitgevoerd.  

Het is een goede gedachte om in de zomerperiode meer gft-legingen te plannen, maar 

de frequentieverhoging leidt ook tot meer uitstoot. Aangezien in de winterperiode niet of 

weinig kan worden gesnoeid, suggereert D66 om in die periode het aantal legingen te 

verminderen naar bijvoorbeeld één keer per maand. 

De heer Van ’t Schip acht de geleverde achtergrondinformatie onvolledig. Wijchen Lokaal 

kan akkoord gaan met de gft-cocons. Deze investering betaalt zichzelf terug omdat in-
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zamelen van groenafval goedkoper is dan het inzamelen van restafval. Wat de financiële 

doorwerking betreft, is de fractie blij dat de stopzetting van het omgekeerd inzamelen 

binnen het budget mogelijk is gebleken. De fractie twijfelt echter wat betreft het conti-

nueren van de extra ledigingen in juli en augustus. Een extra bedrag van € 109.000 ter-

wijl dit in feite slechts neerkomt op zes extra ledigingen acht de fractie buiten verhou-

ding en vraagt zich af waarom dit bedrag niet verlaagd kan worden. Spreker benadrukt 

dat dit dus neerkomt op € 18.000 extra per leging. 

Het baart de fractie zorgen dat de DAR gedurende de afgelopen zomer geen metingen 

heeft uitgevoerd wat betreft het aantal ledigingen. De fractie wil graag weten waarom de 

DAR hier niet direct mee is gestart en vraagt zich af waarom er drie jaar nodig is om de 

evaluatiegegevens te verzamelen. 

De ontvangen 273 reacties kunnen onmogelijk als representatief worden gezien. Gezien 

het aantal kliko’s in Wijchen is het niet realistisch om de respons naar honderd procent 

te extrapoleren. Daartoe zijn meer gegevens vereist. Wijchen Lokaal vraagt hoe het 

responsvolume verhoogd kan worden. 

De heer De Kievit geeft aan dat Sociaal Wijchen blij is dat ook bij de hoogbouw gft-

cocons komen. Dit draagt ook bij aan de bewustwording van het belang van afvalschei-

ding. Verder kan de fractie instemmen met de beslisnota. 

De heer Verharen verwijst naar de aanvankelijke ambtelijke prognose van de kosten van 

stopzetting van het omgekeerd inzamelen. Deze bedroeg € 76.000. De prognoses die in 

vervolg hierop door het CDA en D66 werden gepresenteerd, waren aanmerkelijk hoger. 

Door snel en goed handelen van de ambtenaren – ook dankzij de medewerkers van de 

DAR - zijn de kosten tot € 25.000 beperkt gebleven.  

Het initiatief voor de zomerinzameling en de gft-inzameling voor de hoogbouw kwam 

vanuit Kernachtig Wijchen. De fractie is hier nog steeds voorstander van en ziet dat dit 

bij andere gemeenten succesvol is. De eerste resultaten in Wijchen zijn best positief en 

vanuit bewoners en de achterban van de fractie komen positieve reacties. Met de invoe-

ring van de papiercontainer en het inzamelen van incontinentiemateriaal zal de VANG-

doelstelling 2020 zeker worden gerealiseerd. De VANG-doelstelling voor 2025 is gericht 

op 30 kilogram en betekent voor de komende zes jaar nog wel een uitdaging. 

De heer Peters Sengers geeft aan dat het CDA enkele kritische opmerkingen heeft. De 

zomerinzameling heeft geleid 130 ton extra gft in de periode juni tot en met augustus. 

Omgerekend per huishouden is dit 7,5 kilo gft, ofwel één kilo per 39,46 huishouden per 

ophaalbeurt, óók als je persoonlijk geen behoefte hebt aan extra inzameling, zoals al-

leenstaanden of bewoners in hoogbouw. De dieselwagens rijden hiertoe zes keer extra 

over de Wijchense wegen. Dit is niet in lijn met het principe dat de vervuiler betaalt en 

vraagt een vergaande solidariteit van de Wijchenaren. De zomerinzameling is al met al 

een dure service. Bovendien is de afvalstoffenheffing vanaf 2014 al met 62 procent ge-

stegen; het vastrecht is 160 euro. De zomerinzameling draagt nauwelijks bij aan de 

VANG-doelstellingen. Het onderzoek naar de pilot is op het verkeerde moment uitge-

voerd en de beperkte respons is niet representatief om hier conclusies aan te kunnen 

verbinden. Spreker stelt dat veel mensen liever een extra groeninzameling hebben in het 

groeiseizoen of in het najaar. In ieder geval kan er geen zorgvuldige, verantwoorde be-

sluitvorming plaatsvinden op basis van onvolledige informatie en zo weinig onderbou-

wing. De fractie overweegt een amendement in te dienen.  

Voor het stopzetten van omgekeerd inzamelen van restafval is € 25.000 aan de DAR be-

taald voor het concept-locatieplan. De vele voorbereidende uren zijn niet opgenomen in 

de beslisnota. Spreker wijst op de ambtelijke voorbereiding, ondersteuning door Openba-

re Werken, communicatie en organisatie van publieksbijeenkomsten. De werkelijke kos-

ten voor de gemeente Wijchen zijn dus hoger. Het CDA wil weten waarom de projectkos-

ten buiten beschouwing zijn gelaten en hoe hoog deze zijn.  

De fractie steunt de plaatsing van gft-cocons bij hoogbouw en vraagt een toezegging dat 

– ook voor ouderen - eenvoudig te bedienen containers worden geplaatst.  

De heer Gatzen complimenteert de dossierambtenaren en de wethouder met hun voort-

varende aanpak. De PvdA kan zich vinden in de beslispunten in de nota en informeert 

naar de inhoud van het amendement dat het CDA overweegt. De fractie kan zich vinden 
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in aansluitende continuering van de zomerinzameling van het gft en voelt er niet voor 

om dit eerst een jaar níét te doen om hierover na te denken en dan vervolgens weer op 

te pakken. Beter lijkt om te continueren en tussentijds goed evalueren. De suggestie van 

D66 om in de winterperiode een deel van de kosten terug te halen, lijkt een verstandige 

gedachte. Hij vraagt zich af of de resterende middelen bij de afvalreserve blijven, dan 

wel in de algemene reserve worden gestort. 

De heer Krale acht het een meevaller dat de financiële afwikkeling van stopzetting van 

omgekeerd inzamelen gunstiger uitvalt dan eerder is gecommuniceerd. Ondanks dat 

blijft het zonde van het geld dat er onnodig kosten zijn gemaakt. De VVD deelt het 

standpunt dat een betrouwbare evaluatie nodig is om goed te kunnen oordelen over het 

vervolg wat betreft inzamelen van gft. Het inzamelingsvoorstel voor gft bij hoogbouw 

draagt bij aan de VANG-doelstellingen en heeft gunstige financiële effecten. Dit voorstel 

vindt dan ook draagvlak bij de VVD. De VVD steunt voorliggende beslisnota. 

Reactie college 

Wethouder Loermans bedankt voor de complimenten aan het ambtelijk apparaat en aan 

de medewerkers van de DAR, die na het besluit van de gemeenteraad snel hebben ge-

handeld. De wethouder gaat in op de gestelde vragen. 

 De suggestie om in de winterperiode minder ledigingen voor gft te plannen, is een 

goed idee. Hij zal deze suggestie in het totaalvoorstel meenemen. Uit de steekproeven 

blijkt dat er toch vaak gft in het restafval zit. Wanneer de groene kliko minder vaak 

wordt geledigd, zou dit risico kunnen toenemen.  

 De DAR is in 2018 wat overvallen door de besluitvorming en konden zo snel geen 

meetwagens inzetten. Dat is bij de start van de pilot aan de raad gemeld. In de nieu-

we opzet wordt er wel gemeten en zal bekend worden hoe vaak de groene kliko per 

huishouden aan de straat heeft gestaan.  

 Door uit te gaan van een periode van drie jaar ontstaat een beter zicht op datgene 

waar behoefte aan is.  

 Inderdaad, is sprake van zes of zeven extra ledigingen. Wat dit betreft staat er een 

fout in de nota. Met de extra kosten hiervan, ad € 100.000, is in de afvalstoffenheffing 

rekening gehouden. [NB de nota is inmiddels aangepast.] 

 Er is geen zicht op de urenbesteding in dit kader. Deze uren maken deel uit van het 

normale werk. De wethouder bevestigt dat dit vele uren geweest zullen zijn. Voor de 

ambtelijke uren is vooraf geen budget vrijgemaakt. Ook om die reden is geen urenre-

gistratie bijgehouden, zoals dat bij bepaalde projecten wél gebeurt. 

 De structurele kapitaallasten, bedoeld voor aanschaf containers, zijn niet gemaakt en 

zijn dus ook niet in de afvalstoffenheffing verwerkt. Een klein deel van het krediet was 

vanuit de egalisatiereserve gedekt en is daarin gebleven. 

 Helaas was de respons op het onderzoek teleurstellend.  

 De gft-cocons moeten nog worden aangeschaft. Er zal worden bezien of er een mak-

kelijk toegankelijk model kan worden aangeschaft. 

 

Tweede termijn 

De heer Moerman vraagt of het voorstel wat betreft de winterinzameling in de uitwerking 

terugkomt en stelt vast dat de wethouder hier bevestigend op reageert. De fracties die 

hier nog niet op hebben gereageerd, worden verzocht alsnog hun mening te geven. Wat 

betreft de menging van gft met restafval ziet D66 een duidelijke taak voor de afvalcoa-

ches. 

De heer Van ’t Schip staat positief tegenover het uitwisselvoorstel van D66. Dit zou in-

derdaad mogelijk een financiële oplossing kunnen zijn. De responsverwachting moet bij 

uitbesteding aan een extern bureau worden meegenomen. Met de huidige respons is het 

eigenlijk niet mogelijk om een gedegen besluit te nemen voor de komende jaren. Wij-

chen Lokaal zou liever de extra ledigingen komende zomer continueren en laten volgen 

door een nieuwe evaluatie. De afvalcoaches zouden hierbij ingezet kunnen worden om 

respons te stimuleren. 
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De heer Moerman suggereert om over twee jaar een nieuwe evaluatie te plannen, waar-

door je uiteindelijk drie jaar ervaring opdoet. 

De heer Van ’t Schip lijkt dit wel een optie, maar wil dit met de fractie bespreken.  

De heer De Kievit steunt het goede idee van D66 en adviseert de fractie om de – tijdige - 

uitvoering door het college wel te controleren.  

De heer Verharen reageert eveneens positief op het voorstel van D66. In aangrenzende 

gemeenten is de extra zomerinzameling al jaren staande praktijk. De praktijk leert dat 

gemiddeld twintig procent meer gft wordt ingezameld. Uit het vergelijkend overzicht 

blijkt dat in 2018 dertien procent minder gft is ingezameld, waarbij spreker wijst op de 

droge zomer. Uit dit overzicht blijkt ook een daling van de hoeveelheid restafval. De ex-

tra zomerinzameling lijkt een goede zet om de VANG-doelstellingen te halen. 

De heer Peters Sengers geeft aan dat het aangekondigde amendement is gericht op ver-

korting van de evaluatietermijn van drie jaar naar één jaar. Hij denkt aan verlenging van 

de pilot met een jaar, waarna een afgewogen besluit genomen kan worden. Wanneer van 

drie jaar wordt uitgegaan, zal de gewenning van de burgers een koerswijziging lastiger 

maken. 

De heer Verharen wijst er op dat er elders al heel veel ervaringsgegevens beschikbaar. 

Op basis daarvan zou je ook voor drie jaar kunnen kiezen. 

De heer Moerman onderschrijft de reactie van het CDA en vraagt of het in plaats van een 

proefperiode eigenlijk op een implementatie uitkomt.  

De heer Peters Sengers antwoordt bevestigend. Het CDA ziet dit als een service aan de 

burger, maar is nog niet overtuigd van de bijdrage aan de VANG-doelstellingen. Gereali-

seerd moet worden dat het hierbij gaat over een structurele maatregel, die niet goed-

koop is. Weliswaar heeft het CDA ‘een goed gevoel’ bij de zomerinzameling, maar voor-

alsnog wordt dit niet door feiten en cijfers onderschreven. De ervaringen elders zijn wel-

iswaar relevant, maar nog geen basis voor besluitvorming. Hij wenst de Wijchense cijfers 

hierbij als vertrekpunt te hanteren, maar het beschouwen van ervaringen elders kan na-

tuurlijk wel meegenomen worden. 

De heer Krale vraagt zich af of het de betrouwbaarheid van cijfers niet ten goede komt 

wanneer een evaluatie drie jaar in plaats van één jaar betreft. 

De heer Peters Sengers denkt dat het thema inmiddels voldoende bekend is bij de Wij-

chense burger. In combinatie met goede communicatie verwacht hij over een jaar be-

trouwbare resultaten uit de evaluatie te kunnen krijgen. Wanneer je de praktijk langer 

doortrekt, wordt het steeds lastiger om de regeling opnieuw ter discussie te stellen. 

De heer Gatzen meldt dat de PvdA een dergelijk amendement niet zal steunen en wenst 

uit te gaan van een driejarige gewenningsperiode met extra zomerledigingen. Minder le-

digingen in de winterperiode zal waarschijnlijk geen problemen opleveren. Hij hoopt dat 

de afvalcoaches hierin mee kunnen gaan. De PvdA staat in ieder geval achter het voor-

stel. 

De heer Krale is er blij mee dat het idee van D66 wordt meegenomen in de uitwerking en 

is hier benieuwd naar. 

De voorzitter geeft aan dat de beslisnota als bespreekstuk naar de raadsvergadering zal 

gaan.  

Conclusie / advies: De commissie adviseert de beslisnota als bespreekstuk voor de 

raadsvergadering van 31 januari te agenderen. Het CDA overweegt een amendement in 

te dienen, gericht op verkorting van de evaluatietermijn van drie naar één jaar. 

  

3.  19 2 20895 Krediet herinrichting Dorsvlegel (beslisnota)  

De voorzitter geeft een korte inleiding. Ze verwijst naar de informatienota over de moge-

lijke vestiging van een Lidl supermarkt in Wijchen. Daarbij is aangekondigd dat er een 
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verzoek zou volgen om een krediet beschikbaar te stellen voor de herinrichting van het 

parkeerterrein de Dorsvlegel. Dit verzoek ligt nu voor. 

Eerste termijn 

De heer De Kievit geeft aan dat met dit besluit een laatste ‘hobbel’ wordt genomen om 

komst van een Lidl supermarkt mogelijk te maken en daarmee wordt de ideale detail-

handelsstructuur hersteld. De winkeliers in de Touwslagersbaan zullen blij zullen zijn met 

de komst van een extra supermarkt en dit zal hun omzetresultaten ten goede komen. Dit 

betreft dan ook een goede investering. 

De heer Evers geeft aan dat de fractie erg tevreden is met het bereikte resultaat leidend 

tot een derde supermarkt in het kernwinkelgebied van Wijchen in plaats van aan de rand 

van Wijchen. De uitkomsten zijn conform de wensen van de raad en spreker complimen-

teert het college met de gevoerde onderhandelingen en het feit dat marktpartijen mee-

betalen. De investering is fors, maar rekening houdend met de afschrijving acht Kern-

achtig Wijchen dit aanvaardbaar in het perspectief wat ervoor terugkomt: een toekomst-

proof parkeerterrein in het licht van de klimaatverandering en een kwaliteitsverbetering 

van het gebied dat bijdraagt aan een compact en vitaal winkelhart. Wel deelt de fractie 

de zorgen van omwonenden over de bevoorrading en de overlast hiervan. Spreker 

vraagt hoe het college hiermee omgaat.  

Mevrouw Joosse geeft aan dat ook het CDA erg blij is met de komst van de Lidl op deze 

locatie in het Wijchens centrum. De fractie stemt in met het gevraagde krediet en de 

daarmee samenhangende kapitaallasten.  

De fractie wijst op de herinrichtingsschets van het parkeerterrein. De wagens zouden 

veel dichter dan nu bij de oude lindebomen moeten parkeren. Voorts wijst spreker op de 

opvang van het regenwater naast de bomen. Ze hecht aan een advies van een bomen-

deskundige en vraagt of het parkeren en de opvang van regenwater schade aan deze 

oude bomen kan veroorzaken. In de nieuwe situatie is sprake van 184 parkeerplaatsen. 

Spreker informeert naar het huidige aantal. 

De voorzitter constateert dat het CDA een aantal technische vragen stelt en wijst op de 

afspraken wat dit betreft. 

De heer Gatzen lijkt politieke weerstand geen optie aangezien de Wijchense politiek ja-

renlang heeft gepleit voor een Lidl-vestiging. De PvdA verwacht dat de bezoekersaantal-

len aan de Touwslagersbaan hoger zullen worden dan in het verleden. Het voorstel bevat 

een aantal zeer positieve elementen. Feit is ook dat de gemeente toch aan de slag moest 

met dit parkeerterrein. Er worden nieuwe bomen geplant. De fractie vraagt of een deel 

van de bestaande bomen niet gespaard kan worden. Het schijnt dat inheemse bomen 

voor een betere biodiversiteit zorgen. Hij adviseert dan ook om bij nieuwe aanplant voor 

inheemse bomen te kiezen.  

In het verleden is er een ‘knip’ gemaakt waardoor het niet meer mogelijk is om van De 

Dorsvlegel naar de oostflank te komen. Hij vraagt om de toenmalige keuze – ook in het 

licht van de ontwikkelingen van de Oostflank – nog eens tegen het licht te houden. 

Mevrouw Peters – Vroom stelt dat het hele centrum profiteert van de gevraagde investe-

ring. Wat de VVD betreft, kan deze beleidsnota als hamerstuk naar de raadsvergadering. 

Mevrouw Wittenberg constateert dat iedereen blij is met de komst van de Lidl. De ge-

stelde technische vragen zijn goed beantwoord. Wat betreft het informeren van direct 

omwonenden en ondernemers is gesteld, dat dit al enkele keren is gebeurd. Echter, de 

afspraak is, dat de participatieladder telkens zou worden ingezet. Dit instrument blijkt nu 

echter te ontbreken. Behalve eenzijdig informeren moet je als gemeente ook informatie 

ophalen. Misschien is het verstandig om de containers op een andere plek te zetten, als 

daar behoefte aan zou blijken bij inwoners of ondernemers. Dergelijke wensen moeten 

duidelijk worden. Het feit dat het gebied wordt opengebroken, geeft immers ook kansen. 

In het kader van de duurzaamheid worden infiltratiebuizen geplaatst. D66 had water-

doorlatende tegels gesuggereerd, maar infiltratiebuizen zijn ook een goede, duurzame 

oplossing. Spreker vraagt te zorgen voor voldoende bomen om hittereductie te kunnen 
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bieden. 

De heer Van Kuppeveld neemt aan dat de vestiging van een Lidl supermarkt voor veel 

Wijchense inwoners een welkome ontwikkeling is. De fractie acht de gemeentelijke in-

vestering te hoog.  

Wethouder Gerrits geeft aan dat voorliggende nota zich beperkt tot de gemeentelijke in-

vesteringen.  

De heer Van Kuppeveld verwijst naar de schets van het parkeerterrein. Er zou sprake 

zijn van 185 parkeerplaatsen. Hij vraagt waar de overige parkeerplaatsen worden gecre-

eerd. De bestaande bomen dienen behouden te worden. De parkeerplaats moet worden 

aangepast, uitgaande van de aanwezigheid hiervan. In de huidige vorm kan de fractie 

niet akkoord gaan. 

Reactie college 

Wethouder Gerrits verwijst naar het vertrek van de supermarkt Jan Linders acht jaar ge-

leden. Met vestiging van een extra supermarkt in het Wijchens centrum kunnen veel par-

tijen een verkiezingsbelofte afvinken.  

 Met de keuze voor het kernwinkelgebied resteert één serieuze optie die wordt inge-

vuld door Lidl. Dit betekent dat moet worden meegegaan met de normen en parkeer-

eisen. Zijns inziens is sprake van een acceptabele afspraak over de kostenverdeling 

wat betreft het parkeerterrein. De gemeente bijdrage van drie ton is de consequentie 

van de keuze voor één locatie. 

 De zorgen van omwonenden zijn bekend bij het college. Er is een zorgvuldig traject 

doorlopen in het kader van de omgevingsvergunning. Er is een technisch bezwaar in-

gediend. Dit zal zorgvuldig worden afgehandeld.  

 Wat betreft de ‘knip’ tussen De Dorsvlegel en de Oostflank, (inheemse) bomen, afwa-

tering en andere technische vragen, zal de wethouder een memo aanleveren. 

 

Mevrouw Wittenberg informeert naar het ingediende bezwaar. 

Wethouder Gerrits antwoordt dat hij inhoudelijk nog geen kennis van dit bezwaar heeft 

genomen. 

De heer Gatzen acht de vraag naar inpassing van bestaande, waardevolle bomen geen 

technische vraag en verzoekt beantwoording. 

Wethouder Loermans stelt dat het college – waar mogelijk – bestaande bomen zal be-

houden. Omdat na instemming door de raad snel moet worden gehandeld, is inmiddels 

een kapvergunning aangevraagd. In het middengedeelte kunnen de bomen waarschijn-

lijk niet behouden blijven. Hij wijst er op dat de wegas wijzigt. Biodiversiteit staat hoog 

in het vaandel. Het is nog te vroeg om uitspraken te doen over de bomenkeuze. 

Tweede termijn 

De heer De Kievit wijst er op dat sprake is van openbare parkeerplaatsen. Om die reden 

is het logisch dat de gemeente hiervoor betaalt.  

De heer Van Kuppeveld stelt dat zonder vestiging van de Lidl supermarkt er geen aanlei-

ding tot herschikking zou zijn.  

De heer Evers dankt de wethouder voor diens beantwoording. De fractie kan zich niet 

vinden in de reactie van Wijchen Lokaal. Wat betreft Kernachtig Wijchen is sprake van 

een hamerstuk. 

De heer Gatzen geeft aan dat de ‘knip’ tijdens de economische crisis is gemaakt toen het 

winkelbezoek aan de Touwslagersbaan terugliep. Met de vestiging van Lidl verandert het 

verkeersbeeld en dit heeft ook aantrekkingskracht om bezoekers buiten Wijchen. De 

PvdA vraagt of hier in de afwegingen rekening mee is gehouden. De fractie denkt dat het 

verstandig is om breder naar het vervoersplan te kijken en niet alleen naar het parkeren. 

De huidige situatie is niet optimaal.  
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Wethouder Loermans geeft aan dat in het concept wel naar de doorgang naar is geke-

ken. Aangezien de ontwikkelingen rond het kasteel en het Wijchens Meer nog wat onze-

kerheden bevat, maar dit wel in relatie zou moeten worden bezien, suggereert hij hier in 

de toegezegde memo uitgebreider op in te gaan.  

De heer Gatzen heeft begrip voor deze afweging. Maar als hier later naar wordt gekeken, 

moet er in de inrichting wel de nodige ruimte worden gehouden om te veranderen.  

De PvdA pleit voor inpassing van de bestaande bomen.  

De voorzitter geeft aan dat voorliggende beslisnota als hamerstuk op de raadsagenda 

wordt geplaatst, tenzij er op korte termijn alsnog een amendement volgt vanuit Wijchen 

Lokaal. Ze wijst op de mogelijkheid om bij raadsbehandeling een stemverklaring namens 

de fractie af te leggen. 

Conclusie / advies: De commissie adviseert de beslisnota als hamerstuk voor de 

raadsvergadering te agenderen, tenzij er op korte termijn een amendement wordt inge-

bracht (door Wijchen Lokaal). 

  

4.  Sluiting 

De vergadering wordt gesloten om 20.00 uur. 

 

 


